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Abstract (en)
The X-ray microscope has a pulsed X-ray source which supplies an intense line radiation such as, for example, a plasma focus source, a reflecting
condenser which focuses the radiation of the X-ray source onto the object to be examined, and a X-ray optical system which is constructed as a zone
plate and by means of which the object is projected at high resolution onto an X-ray detector. <??>By means of this combination, it is still possible
in conjunction with a high resolution free from image defects simultaneously to release at the sample point on the imaging side a satisfactorily high
level of X-ray energy, thus producing the short exposure times necessary for the examination of living cells.

Abstract (de)
Das Röntgenmikroskop besitzt eine gepulste Röntgenstrahlquelle (1), die eine intensive Linienstrahlung liefert, wie z.B. eine Plasmafokusquelle,
einen Spiegelkondensor (3) der die Strahlung der Röntgenquelle auf das zu untersuchende Objekt (4) fokussiert, und eine als Zonenplatte (5)
ausgebildete Röntgenoptik, mit der das Objekt unter hoher Auflösung auf einen Röntgendetektor (6) abgebildet wird. Durch diese Kombination ist
es möglich, bei bildfehlerfreier hoher Auflösung auf der Abbildungsseite gleichzeitig noch eine ausreichend hohe Röntgenenergie am Probenort
freizusetzen, so daß sich für die Untersuchung lebender Zellen erforderliche kurze Belichtungszeiten ergeben. <IMAGE>
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